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 על סדר היום:

 על נספחיו. 2022אישור צו הארנונה הכללית לשנת  .1

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

אנחנו מתחילים את הישיבה, ישיבה שלא מן המניין בעניין של אישור צו הארנונה  ר:”א. מייזלס, יו

-. אני מבין שכולנו קיבלנו את החומר הביתה. יש עליה מתבקשת ב2022לשנת 

אחוז שלא אנחנו קבענו, אנחנו לא קבענו את התעריף ואנחנו גם לא, אין לנו  1.9

 עניין פה. עכשיו יש מי שרוצה לדבר בעניין? 

 כן, אני רוצה. אסולין: צ.

 בבקשה ציון. ר:”א. מייזלס, יו

 קודם כל אני מברך אותך בניהול הישיבה. צ. אסולין:

 תודה. ר:”א. מייזלס, יו

זה אחד. שתיים, הוותק שלי הוא גם הניסיון שלי. אני רוצה להגיד לך, אדוני סגן  צ. אסולין:

 רית אתא לא מעלה את הארנונה לתושבים. ראש העיר, עיריית ק
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 )מחיאות כפיים(

עיריית קרית אתא, אדוני סגן ראש העיר, לא מעלה את הארנונה לתושבים. גם  צ. אסולין:

אני  1.9אם כולנו פה, סגן ראש העיר, גם אם כולנו כאן נתנגד להעלאה של 

שאינן  מקריא לך את הוראת השעה של משרד הפנים: עלויות של תוספת יוקר

 נתונות לשיקולי הרשות אלא נקבעות באופן חד צדדי ע"י משרד הפנים. 

כאן יש כבר משהו  1.9לכן כל ההחלטה הזאת אם היינו רוצים להעלות מעל  

הוא למעשה מגיע לכל הרשויות בארץ. ולכן זה רק אקט  1.9אחר, אבל 

ם. זה לתושבי הארנונהפורמאלי. התושבים, לתושבים העירייה לא מעלה את 

 מה שאני רוצה להגיד את דעתי בעניין הזה.

 תודה רבה.  ר:”א. מייזלס, יו

 בבקשה. צ. אסולין:

ערב טוב לכולם. אני רוצה, יש בידיי בקשות של רשויות שונות בארץ, אני לקחתי  ד. רואי:

כמה דוגמאות מתוך דוגמאות רבות, כולן מתייחסות לבקשות למשרד הפנים 

טומטית. ואני רוצה רק לתאר לכם בכמה מילים, לצטט להקפיא את העלייה האו

את המכתבים שהרשויות כתבו, מה שנקרא מה ההסבר לבקשה שלהן להקפאת 

 , זה לא גזירת גורל. אפשר לבקש הקפאה.1.92-של ה הארנונה

אור יהודה רשמה בהסבר שבשל המצב הכלכלי בעקבות נגיף הקורונה הם  

 הבקשה.  2020אחוז. זה היה בשנת  1.1מבקשים להקפיא את העלייה של 

עיריית באר שבע רשמה כך: מתוך הבנת מצבם הכלכלי של התושבים ובעלי  

העסקים ואי הוודאות הכלכלית השרויה במשק ואף בשל שיעורי האבטלה 

הגבוהים שלא ידעה המדינה מאז הקמתה בשל משבר הקורונה, אנו סבורים כי 

 במתכונתם הנוכחית ללא שינוי.  הארנונהבעת הזו יש להשאיר את תעריפי צו 

 1.1עומד על  2021גבעת שמואל, שיעור ההעלאה האוטומטית בארנונה לשנת  

 אחוז. 
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 סליחה. יש לכם שלוש דקות לכל הסיעה. ר:”א. מייזלס, יו

 אין בעיה. ד. רואי:

 ממש לא.  ה. רובין שלם:

 23.6.20-חלטתה מיום השניות. מליאת מועצת העיר בה 20עכשיו לקחת לי  ד. רואי:

החליטה שלא לאשר את ההעלאה האוטומטית לכלל הסיווגים בשל מצבה 

הכספי ועל מנת להקל על יוקר המחיה של התושבים והעסקים שבתחומה בשל 

 משבר הקורונה.

עיריית הוד השרון רואה לנגד עיניה את החובה להתייעל  הוד השרון כתבה: 

פוטנציאל ההכנסות של העירייה, זאת בהוצאותיה השוטפות וכן למקסם את 

 הארנונה האמור על חיובי הארנונה. בטרם תחיל את עדכון 

זאת אומרת שניתן גם ניתן מהעירייה לבקש ממשרד הפנים את ההקפאה של  

העלייה האוטומטית, העלייה האוטומטית זה לא גזירת גורל. אני אומר את זה 

ביקשו וקיבלו אישור לא להקפיא את שוב. ואני מחזיק בידיי רשימה של רשויות ש

הארנונה. אני לא אקריא לכם את כל הרשימה, מי שרוצה אני יכול להעביר לו 

 אותה. ואני רק אציין חלק מהערים קיבלו,

 תביא את האישורים.  ע. שטרניק:

 האישורים קיימים, את יכולה לאתר במשרד הפנים. אני יכול להעביר, ד. רואי:

 מה שאתה, שקרן. שקרן זה ע. שטרניק:

אני אתבע אותך דיבה על זה שאת אומרת לי שקרן. אל תגידי לי שקרן. אני  ד. רואי:

 מקריא רשימה ממשרד הפנים, 

 )צעקות(

 חצופה. ה. רובין שלם:

 לא, אני רוצה להקריא, היא התפרצה לדבריי. ד. רואי:
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 לא, אני מבקש להפסיק, ר:”א. מייזלס, יו

 אני מסיים. אני מסיים  ד. רואי:

 הוא לא חייב לסיים. ממש לא.  ה. רובין שלם:

אני מסיים. חלק מהרשויות שביקשו וקיבלו, גב' עדנה שטרניק, קיבלו אישור  ד. רואי:

 אשדוד, אשקלון, 

 איפה האישור? ע. שטרניק:

 הוד השרון.  ד. רואי:

 )צעקות(

 הוד השרון. ד. רואי:

 איפה האישורים?  ע. שטרניק:

 חיפה. כפר תבור. ד. רואי:

 איפה האישורים? ע. שטרניק:

 לב השרון. רמת גן ותל אביב.  ד. רואי:

 )צעקות(

 די, תפסיקי להטמין את הראש בחול. הוא מסביר לך עובדות. עובדות.  נ. יעקובי:

 אני מקריא.  ד. רואי:

 )צעקות(

 .אני מחזיק ביד רשימה של הערים שביקשו וקיבלו אישור ד. רואי:

 אני מבקש להתנהג, ר:”א. מייזלס, יו

ולכן, אני רוצה לסיים. ולכן אני קורא לכם שוב, נבחרי הציבור, שתפקידכם לשבת  ד. רואי:

, את ההעלאה האוטומטית. הארנונהפה ולהגן על הציבור לא לאשר את עליית 
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תתנו לעירייה לעשות את העבודה שלה, להתייעל, למקסם הכנסות במקומות 

לתושבים שכל מה שעושים איתם מדי שנה  הארנונהדלג על הקפאת שצריך ול

 זה לשאוב עוד ועוד ועוד כספים. 

 )צעקות(

 ולכן אני מבקש,  ד. רואי:

 )צעקות(

חברים, אני מבקש לשמור על כבוד ולהתנהג כמו בני אדם. מה שיש לך להגיד  ר:”א. מייזלס, יו

 אתה תגיד עד הסוף, אבל אני מבקש מכולכם להתנהג כמו בני אדם. 

 הוא פונה אלי. ד. רואי:

 אנחנו בני אדם, להתנהג ככה.  ר:”א. מייזלס, יו

 אתה רואה שאנחנו מכבדים אחד את השני.אבל   נ. יעקובי:

מי שלא מתנהג כמו בן אדם שלא ינצל את זה שאני פה ולא ראש העיר. מי שלא  ר:”יו א. מייזלס,

 יתנהג בכבוד יצא החוצה.

 מה זה קשור? ד. רואי:

 היא קראה לו שקרן. היא קוראת לו שקרן, נ. יעקובי:

גם אם ראש העיר היה פה היה שומע את התרנגולים ואני דיברתי בכבוד. אתה  ד. רואי:

 יכול להעיר לגב' עדנה שטרניק, סגנית ראש העיר. 

 מי רוצה לדבר עכשיו? ר:”א. מייזלס, יו

 אני מבקש לדבר. נ. יעקובי:

 בבקשה. ר:”א. מייזלס, יו

כן קיבל ואיך אפשר לעשות  בנוסף למה שציין פה חברי עובדות, עובדות, על מי נ. יעקובי:

את זה, גם אם לא יאשרו אפשר לנסות. אבל אני רוצה לציין לכם פה עוד כמה 
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דברים וזה מתוך מרכז המחקר של הכנסת, אוקי? אני נותן לך ואני מצטט, שלא 

 תגידו שאני ממציא פה דברים.

שנקרא שינויים בהרגלי הצריכה של משקי  2020מתוך שנכתב והוגש בנובמבר  

בית ובמדדי המחירים לצרכן בתקופת משבר הקורונה. זה נערך עבור ועדת 

עקב התפרצות גל  2020הכלכלה הדו"ח הזה, ואני מצטט: באוקטובר, נובמבר 

שני של המגיפה הטילו כמה מדינות ובהן מדינת ישראל מגבלות על פעילות 

 עסקית. 

סייה, הכלכלה לפי ממצאי המחקר כל עוד הסכנה לבריאות רבה בעיני אוכלו 

תתקשה להתאושש ולחזור לצמיחה למרות תוכניות סיוע ממשלתיות. עקב 

המצב עובדים רבים פוטרו, חלקם של העובדים בחל"ת וחלקם שכן חזרו 

 ההכנסה שלהם נפגעה ואף ירדה. 

 יש להם הנחות. יש להם הנחות. מי שבמשכורת נמוכה יש הנחות, ע. ברבי:

 עדיין,  נ. יעקובי:

 בארנונה. ע. ברבי:

 עדיין זה לא, נ. יעקובי:

 אחוז.  1.9-והנחה בארנונה היא משמעותית בהרבה יותר מה ע. ברבי:

 עדיין זה לא חזרה לשגרה והכנסה בנורמה.  נ. יעקובי:

 אני מבקש תנו לו לסיים.  ר:”א. מייזלס, יו

 אוקי. אני רוצה להקריא לך ממצאים מאותו דו"ח.  נ. יעקובי:

 בלי להפריע. ר:”א. מייזלס, יו

אני רוצה להקריא לך ממצאים מאותו דו"ח. בעשור האחרון, אני אגש לשורה  נ. יעקובי:

אחוז.  7.8-התחתונה של הדו"ח. בעשור האחרון מדד המחירים לצרכן עלה ב

אחוז. מדד מחירי פירות וירקות עלה, תקשיבו  9.4-מדד מחירי מוצרי מזון עלה ב
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אחוז. אז נכבדיי, אם אנחנו יכולים  23.5-, בטוב למה שאני מספר לכם עכשיו

 להבין מהדו"ח הזה, 

 מי אשם בעליה הזאת? ראש העיר אשם בעליה של הפירות והירקות? צ. אסולין:

 הוא לא אשם בזה. אני לא מאשים פה אף אחד, אף אחד שיושב פה.   נ. יעקובי:

 ציון, אני מבקש ניתן לכל אחד לדבר.  ר:”א. מייזלס, יו

בסדר, צודק, נכון, אף אחד פה לא אשם. אבל אנחנו לומדים מכל הסיפור הזה  יעקובי:נ. 

שהמיסים רק עולים, רק עולים במדינת ישראל בכל דבר, אם זה מהמזון, אם זה 

מסל בסיסי של מחיה, של קורת גג, של אוכל, של מזון בסיסי לבן אדם, הכול 

אז כל שנה אנחנו עלה. מצד שני המשכורות לא עולות, המשכורות לא עולות. 

 ? אפשר פעם אחת להתאמץ, להתאמץ למען התושבים. הארנונהמעלים פה את 

 אני רוצה עוד דו"ח קטן שקראתי שנקרא, 

 יש לך עוד דקה, חבר. ר:”א. מייזלס, יו

אני כבר. עוד דו"ח קטן שנקרא בעניין השיפוי. הסכם לשיפוי רשויות מקומיות  נ. יעקובי:

סקים בעקבות משבר נגיף הקורונה. בא מישהו ואמר לי בגין הנחות בארנונה לע

לעסקים. זה לא העירייה, העירייה  בארנונהאבל העירייה נתנה הנחות 

 אחוז בכל הסיפור הזה.  8השתתפה עד 

אחוז  20אחוז. הקרן לשמירת ניקיון עוד  25משרד הפנים פיצה עבור ההפסד  

שר לבוא ולהגיד שלא היו אחוז. אז אי אפ 4-רק בסך הכול ב הארנונהואילו 

 הכנסות לעירייה.

אתם טוענים וגם כל הזמן טוענים שהמצב הכלכלי של העירייה הוא טוב  

ושההתנהלות תקינה. אז סבבה, בואו נעזור לתושבים. מה ביקשנו? תצביעו לפי 

צו מצפונכם להגיש בקשה למשרד הפנים לבטל את ההקפאה האוטומטית. חברי 

ני אמת. אני לא ארחיב ופה אני אסכם תצביעו לפי צו הטוב פה הציג לכם נתו

 מצפונכם. 
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 תודה. ר:”א. מייזלס, יו

טוב. אני כמובן מסכימה עם חברי סיעתי רואי וניר. ואני באה ואומרת אתם  ה. רובין שלם:

יודעים, שנה שעברה צעקו פה פופוליזם, אתם עושים פה פופוליזם. אנחנו באים 

עובדות של ערים שקיבלו אישור ואת ההנחה לפה עם רשימה של עובדות, 

 הזאת. 

האם הוד השרון ראויה יותר להנחה, לא הנחה, סליחה, הקפאה של עליית  

 האם הוד השרון יותר ראויה?   מקרית אתא? הארנונה

 היא עשירה יותר. ע. ברגר מירב:

 היא עשירה יותר.  ה. רובין שלם:

 תר.אחוזי הגביה שלה גבוהים יו ע. ברגר מירב:

בסדר, גם אנחנו עיר איתנה, גם אנחנו יודעים לעשות גביה מאוד מאוד טובה.  ה. רובין שלם:

ואני שואלת כמה עוד מיסוי נגלגל על התושבים? אם זה הקייטנות, אני הייתי 

בשוק ממה שהראו לי פה. בעכו ובאשדוד מקבלים קייטנות במחירים מטורפים, 

 אני לא האמנתי שהם רשמו לי את זה, 

 ,הארנונהאנחנו מדברים עכשיו בצו  ר:”א. מייזלס, יו

אתה מפריע לי לדבר. כשהם אמרו לי את זה אני הייתי פשוט בשוק, אמרתי אתן  ה. רובין שלם:

מגזימות. אבל וואלה אמיתי, כחול לבן. כמה עיגולים של כספים, ביטול הסבסוד 

 של הצהרונים. נו באמת, עד כמה אנחנו יכולים לעשות?

עד  2019תגידו שזה קצת. זה עוד קצת ועוד קצת ועוד קצת, שבעצם משנת  אל 

אחוז. אז כל פעם זה עוד קצת. זה עוד קצת אבל התושב שקשה לו,  6עכשיו 

 והיום לכולם קשה, באמת לכולם קשה, זו תקופת קורונה, זה קשה. 

אז בואו נעשה את הבקשה, לא יאשרו, נעלה. בואו נעשה את הבקשה. זה לא  

משהו שהוא מוגזם. נצביע כרגע לא, נגיש את הבקשה. במידה ולא יאשרו, אין 

 מה לעשות, אבל לפחות ניסינו. לפחות ניסינו.
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 תודה רבה. ר:”א. מייזלס, יו

שלנו הכי נמוכה.  הארנונהאני רוצה להגיד עוד משהו אחד. אומרים כל הזמן  ה. רובין שלם:

להשוות את איכות השירותים  קודם כל זה לא נכון. ויתרה מזה אי אפשר

שהקריות כמו ביאליק ומוצקין מקבלות למה שאנחנו מקבלים. אני שומעת את 

כולם הולכים לשמה, זה כואב לי מאוד. ויתרה מזה סוד, בעצם זה לא סוד, קרית 

 שלה היקרה ביותר לעסקים.  הארנונהאתא 

 את טועה. צ. אסולין:

יותר. אז אני באה ואומרת חבר'ה, אני יודעת שיש לעסקים. לעסקים היקרה ב ה. רובין שלם:

כאלה שחושבים ככה וככה, בואו ניתן צ'אנס לנסות, ואני אומרת לכם את זה 

באמת, עזבו עכשיו קואליציה אופוזיציה, עזבו כל הדברים האלה, אני באה 

ואומרת תצביעו כמו שניר אמר לפי צו מצפונכם, והפעם נבקש בקשה לא 

 .ההארנונלהעלות את 

 תודה. ר:”א. מייזלס, יו

 אני רוצה עוד להוסיף, צ. אסולין:

 אבל בקצרה. ר:”א. מייזלס, יו

בקצרה. אני חייב להגיד לכם כמה דברים. קרית אתא נמצאת במצב מאוזן,  צ. אסולין:

במצב טוב. קרית אתא בהתפתחות בצורה בלתי רגילה, אתם רואים את 

הדברים, אתם רואים את מערכת החינוך, אתם רואים את האולמות ספורט, את 

 בתי הספר החדשים, את השכונות החדשות, את ההגירה החיובית לקרית אתא. 

מסתכלים על כל  בסופו של דברובואו לא נתבזה להגיש מכתב כזה או אחר, כי  

המכלול. מסתכלים על כל המכלול. ולכן אני אומר כשאת רואה את העיר בתנופה 

שקל עולה  300בצורה בלתי רגילה ואם דיברת על הקייטנות אני קצת מתמצא, 

ול. ומי שיש לו שקל עולה קייטנה של הבית ספר של החופש הגד 300קייטנה. 

 יותר וכו' אז יש ועדה שנותנת את ההנחה הזאת.
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לכן אני אומר אנחנו לא שונים מאף רשות אחרת. לא כל הרשויות שהגישו  

בקשות קיבלו אישורים. אני יכול לספור אולי על יד אחת מי קיבל את האישורים. 

יר שלנו. לכן אני אומר בואו נסתכל קדימה, נראה את קרית אתא ונהיה גאים בע

 תודה.

למה צריך בכלל אישורים אבל, ציון? למה צריך אישורים? למה לא כתפיסה,  ה. רובין שלם:

 כתפיסה באשדוד ובעכו נותנים את הדברים האלה.

סליחה. אין ויכוח. נתנו לך לדבר, הבנו אותך. אני רק רוצה משפט קטן להגיד  ר:”א. מייזלס, יו

לא נכונה. שום אחד לא קיבל אישור, הכול לכם שהאינפורמציה שיש בידכם היא 

 עניין של פרסום של המועצות,

 אז אנחנו אומרים לכם שוב שזה כן נכון.  ה. רובין שלם:

 ופוליטיקה.  ר:”א. מייזלס, יו

 זה מאתר משרד הפנים. נ. יעקובי:

אל תגיד פוליטיקה. אל תגיד פוליטיקה. אתה יכול להיכנס לאתר משרד הפנים  ד. רואי:

 ולהוציא את כל,

עדיף לעשות שיעורי בית מאשר לקרוא פופוליזם או להגיד שזה לא נכון או  ה. רובין שלם:

 שקרים.

 אני מבקש להצביע. מי בעד? ר:”א. מייזלס, יו

 תתביישו.  נ. יעקובי:

 ביזיון. פשוט ביזיון. ה. רובין שלם:

 לא, יש גבול. צ. אסולין:

 ביזיון. ה. רובין שלם:

 לא, תתביישו. תתביישו.  נ. יעקובי:

 תצביע מה שאתה רוצה.  צ. אסולין:
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 זה ביזיון. ה. רובין שלם:

 מי נגד? מי נמנע? אוקי. אנחנו נעבור לישיבה, ר:”א. מייזלס, יו

 השאלה בכלל יש מנין? יש מנין כרגע להעלאה?  ה. רובין שלם:

 קוורום כן.  דובר:

 שליש. זה יותר משליש.ישיבה שלא מן המניין, זה לא  נ. יעקובי:

 כמה אנחנו פה?  דובר:

 .12 דוברת:

 זה מספיק? אני לא בטוחה. ה. רובין שלם:

  נגד.  4בעד,  8 ר:”א. מייזלס, יו

 סוף הישיבה
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 ישיבת מועצת עיר מן המניין קרית אתא 

 תשפ"אכ' בתמוז  ,30.06.2021ד'  יוםמ

 

 

 נוכחים:

 חברים:

 סגן ראש העיר, יו"ר  -  מר אריה מייזלס

 סגנית ראש העיר -  עו"ד עדנה שטרניק

 חבר -   מר אריה נחום

 חבר -   מר עופר ברבי

 חברה -  עו"ד עטרה ברגר מירב

 חבר -  עו"ד עמנואל סולומונוב

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר  -  מר אלקנה וייסנשטרן

 חבר -   מר ציון אסולין

 חבר -   מר רואי דוד

 חברה -  שלם-רוביןגב' הילה 

 חבר -   מר ניר יעקובי

 סגל:

 מנכ"ל העיריה -   מר בני חזן

 גזבר העיריה -   מר רונן רוזנפלד
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 יועצת רה"ע למעמד האישה -   גב' פרידה אורן

 מבקר העיריה -   מר אלישע שלם

 :מהרש

 עוזרת רה"ע -  גב' סימה הירשל

 על סדר היום:

 :16.6.21בתאריך אישור החלטות ועדת הכספים שהתקיימה  .1

 פתיחת תב"ר רפורמה ברישוי עסקים עפ"י הפירוט: 1.1 

 תב"ר לאישור   מקורות מימון  

 202   משרד הפנים  

 202 סה"כ

  

 נגישות אקוסטית ופיזית תשפ"א עפ"י הפירוט: 2300עדכון תב"ר  1.2 

 תב"ר מאושר הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון  

 209  150  59 משרד החינוך  

 61  - 120  181 קרנות הרשות  

  270  30  240  סה"כ  

 בי"ס גבעת רם. 1גן דובדבן,  1חט' א',  1כיתות אקוסטיות:  5 

 אש"ח. 150אש"ח לכל כיתה, סה"כ  30  

 כיתות נגישות פיזית פרטנית לקויי ראיה: גן דוכיפת, גן צמרת, 4  

 אש"ח 120כיתה, סה"כ  אש"ח לכל 30בי"ס שפרינצק, בי"ס גבעת רם,   

  כיתות מונגשות לשנת תשפ"א. 9סה"כ   
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 פתיחת תב"ר שדרוג שכונה ותיקה, רח' הרצוג עפ"י הפירוט: 1.3 

 תב"ר לאישור מקורות מימון

 3000 ממ"י

 3000 סה"כ

  

 פתיחת תב"ר "גנים חכמים" השלמת ציוד מחשוב ואינטרנט בגנ"י 1.4 

 עפ"י הפירוט:  

 תב"ר לאישור   מקורות מימון  

 454   מפעל הפיס  

 454 סה"כ

  

 בית כנסת גבעת אלונים עפ"י הפירוט: 2306עדכון תב"ר  1.5 

 תב"ר מאושר הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון  

 950  350  600 קרנות הרשות  

  950  350  600  סה"כ  

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

 לישיבת מועצת עיר מן המניין.אנחנו עוברים עכשיו  ר:”א. מייזלס, יו

 אני רוצה רק להעיר משהו לפרוטוקול בבקשה לגבי הישיבה, ד. רואי:

 בבקשה? ר:”א. מייזלס, יו

אני רוצה רק להעיר משהו לפרוטוקול לגבי הישיבה שעכשיו מתחילה. הישיבה,  ד. רואי:

יד שעות לפני המועצה. אני רוצה להג 48הזימון לישיבה הזאת לא התקבל כדין 
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שאני הערתי את תשומת לבה של היועצת המשפטית שבחרה להגיד בדקתי 

 והכול נשלח תקין. ואני אומר עוד פעם הזימון לא נשלח תקין.

 ימים.  8התקבל לפני  ר:”א. מייזלס, יו

 לא, שלא מן המניין. ה. רובין שלם:

 לא. לא. לא.  ד. רואי:

 שלא מן המניין. ה. רובין שלם:

 לישיבה שלא מן המניין חיכה לי אתמול בצהרים בתיבה.הזימון  ד. רואי:

 שלא מן המניין. ה. רובין שלם:

 שעות.  48-זה פחות מ ד. רואי:

 זה יירשם בפרוטוקול. ר:”א. מייזלס, יו

 לפרוטוקול אני מבקש שיירשם. ד. רואי:

ויש לנו ואנחנו הפעם לא נלך עם זה לבית הדין. פעם הבאה אנחנו נקבל פחות,  ה. רובין שלם:

 מצלמות בחוץ עכשיו, 

 )מדברים ביחד(

 זה לא נושא לגיחוך, יש חוקים וצריך לעמוד בהם. ד. רואי:

 אמרת. שלוש פעמים,  ר:”א. מייזלס, יו

 לא, אתה אומר אתה לא תישן טוב בלילה.  ד. רואי:

בגלל זה אני באה ואומרת שהפעם אנחנו לא עושים עם זה שום דבר, פעם  ה. רובין שלם:

 באה,ה

 ישיבה מן המניין.  ר:”א. מייזלס, יו

רק שלושתנו לא בתום לב? לא יודע. רק שלושתנו לא קיבלנו אז זה לא בתום  ד. רואי:

 לב.
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 :16.6.21אישור החלטות ועדת הכספים שהתקיימה בתאריך  .1

 פתיחת תב"ר רפורמה ברישוי עסקים עפ"י הפירוט: 1.1

 תב"ר לאישור   מקורות מימון 

 202   הפניםמשרד  

 202 סה"כ

 

  

. פתיחת תב"ר 16.6-על סדר היום אישור החלטות ועדת הכספים שהתקיימה ב ר:”א. מייזלס, יו

. תב"ר 202רפורמה ברישוי עסקים עפ"י הפירוט: מקורות מימון משרד הפנים. 

 לאישור.

 נגישות אקוסטית ופיזית תשפ"א עפ"י הפירוט: 2300עדכון תב"ר  1.2

 תב"ר מאושר הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר ןמקורות מימו 

 209  150  59 משרד החינוך 

 61  - 120  181 קרנות הרשות 

  270  30  240  סה"כ 

 אש"ח לכל כיתה,  30בי"ס גבעת רם.  1גן דובדבן,  1חט' א',  1כיתות אקוסטיות:  5

 צמרת,כיתות נגישות פיזית פרטנית לקויי ראיה: גן דוכיפת, גן  4אש"ח.  150סה"כ 

כיתות מונגשות  9אש"ח סה"כ  120אש"ח לכל כיתה, סה"כ  30בי"ס שפרינצק, בי"ס גבעת רם, 

 לשנת תשפ"א

 נגישות אקוסטית ופיזית, 2300עדכון תב"ר  ר:”א. מייזלס, יו
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 אפשר בבקשה הסבר על כל דבר רק?  ה. רובין שלם:

 בבקשה? ר:”א. מייזלס, יו

 תב"ר מה הולכים לעשות. הסבר.הסבר על כל דבר, כל  ה. רובין שלם:

 מה זה התב"ר רפורמה? ד. רואי:

 אתם קיבלתם חומר. ר:”א. מייזלס, יו

 קיבלנו חומר של מספרים.  ה. רובין שלם:

 קיבלנו אותו דבר. רק את זה קיבלנו. ד. רואי:

 מספרים קיבלנו. ה. רובין שלם:

 אבל למה לא היית נוכחת בישיבת ועדת הכספים? ע. ברבי:

 עברתי ניתוח.   ובין שלם:ה. ר

 בבקשה, המנכ"ל יסביר לכם. ר:”א. מייזלס, יו

 אני לא סתם שואל כי את לא מגיעה אז, ע. ברבי:

לא, לא, אני מגיעה כמה שאני יכולה, קצת קשה לי לעלות לקומה שנייה לא  ה. רובין שלם:

 נגישה. 

 את רוצה לקבל הסבר או אתם רוצים, ר:”א. מייזלס, יו

 אני אשמח מאוד. שלם: ה. רובין

 הייתה רפורמה ברישוי עסקים.  ב. חזן:

 אנחנו לא שומעים.  ד. רואי:

 אם תהיו בשקט תשמעו. ב. חזן:

 אנחנו בשקט, לא שומעים אותך. ד. רואי:

 אז אני אגביר את הקול.   ב. חזן:
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 אוקי.  ה. רובין שלם:

הייתה רפורמה ברישוי עסקים שנעשתה בכל הארץ לפי בקשת משרד הפנים.  ב. חזן:

הרפורמה הזו בעיקרון היא להקל על אנשי עסקים, בעלי עסקים בלקבל רישיון 

 ברמה העקרונית. 

לטובת זה עשינו כל מיני פעולות. משרד הפנים תקצב בכספים את כל הרשויות.  

 אלף לטובת העניין הזה. 202אנחנו קיבלנו 

 מה זה, קיצור התהליך של הרישוי? נ. יעקובי:

קיצור, עשו חלק יותר שנים, חלק שקיבלו פעם לצמיתות, ביטלו את הצמיתות,  ב. חזן:

נתנו לשנים. הרבה דברים, אני מניח שמי שיש לו עניין בעל עסק לומד את זה 

 ויודע בדיוק מה הוא צריך לעשות.

 על כל תב"ר נשמח להסבר.  ה. רובין שלם:

  נגישות אקוסטית פיזית עפ"י הפירוט: 2300, עדכון תב"ר 2אני עובר לסעיף  ר:”א. מייזלס, יו

. קרנות הרשות 209. תב"ר לאישור 150. הגדלה והפחתה 59משרד החינוך 

 . 270. סך הכול לאישור 61. תב"ר לאישור 120. הגדלה 181

בי"ס גבעת  1דובדבן, גן  1בחט' ב',  2בחט' א',  1כיתות אקוסטיות,  5-מדובר ב 

 אש"ח.  150אש"ח לכל כיתה, סה"כ  30רם. 

 כיתות נגישות פיזית פרטנית לקויי ראיה: גן דוכיפת, גן צמרת, 4 

 9אש"ח סה"כ  120אש"ח לכל כיתה, סה"כ  30בי"ס שפרינצק, בי"ס גבעת רם.  

 כיתות מונגשות לשנת תשפ"א. 

 הרצוג עפ"י הפירוט:פתיחת תב"ר שדרוג שכונה ותיקה, רח'  1.3

 תב"ר לאישור מקורות מימון

 3000 ממ"י

 3000 סה"כ
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פתיחת תב"ר שדרוג שכונה ותיקה רח' הרצוג עפ"י הפירוט: מינהל מקרקעי  ר:”א. מייזלס, יו

 מיליון. 3ישראל מיליון. סך הכול 

 

 פתיחת תב"ר "גנים חכמים" השלמת ציוד מחשוב ואינטרנט בגנ"י 1.4

 הפירוט:עפ"י  

 תב"ר לאישור   מקורות מימון 

 454   מפעל הפיס 

 454 סה"כ

  

פתיחת תב"ר גנים חכמים, השלמת ציוד מחשוב ואינטרנט בגני הילדים עפ"י  ר:”א. מייזלס, יו

 . 454. סך הכול 454הפירוט: מפעל הפיס 

 

 בית כנסת גבעת אלונים עפ"י הפירוט: 2306עדכון תב"ר  1.5

 תב"ר מאושר הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון  

 950  350  600 קרנות הרשות 

  950  350  600  סה"כ 

. 600בית כנסת גבעת אלונים עפ"י הפירוט: קרנות הרשות  2306עדכון תב"ר  ר:”א. מייזלס, יו

 מי נגד?  . מי בעד?950. סך הכול לאישור 350הגדלה 

 ר להצבעה,  אפשר להתייחס? אפשר להתייחס? רגע, לפני שאתה עוב ד. רואי:

 שאלתי אם מישהו רוצה להתייחס. ר:”א. מייזלס, יו

 אפשר להתייחס? ד. רואי:

 בבקשה.  ר:”א. מייזלס, יו



 
 04-8666313איגמי  30.06.2021מתאריך ישיבת מועצת עיר 

 
 21   30.06.2021מיום ישיבת מועצת עיר 

 בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתאתמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר 
 

התקיימה  2020בית כנסת גבעת אלונים. ביולי  1.5אני רוצה להתייחס לתב"ר  ד. רואי:

ישיבת מועצת עיר שבה נתבקשנו לפתוח תב"ר בית כנסת גבעת אלונים ואז 

 אלף שקלים.  600הסכום היה 

לגבי פתיחת התב"ר בית כנסת גבעת אלונים   שאלתי את ראש העיר ואני מצטט: 

פרויקט הבניה של בית הכנסת. ראש העיר אני מבין מכך שהפרויקט מתחיל, 

אלף  600עונה לי, חבל שראש העיר לא כאן: אנחנו בונים בית כנסת בעלות של 

שקל. זה לא מתחיל, הוא כבר התחיל מזמן. אם אתה זוכר הנחנו אבן פינה. אולי 

לא היית שותף לה לפני שנה. אנחנו נערכנו, אנחנו בונים עכשיו בית כנסת 

 לוואי ויהיו עוד הרבה בתי כנסת בגבעת אלונים. בעלות הזאת וה

אז קודם כל לגבי הרבה בתי כנסת בגבעת אלונים אני כמובן אמרתי אמן ואני  

אומר גם היום אמן, הלוואי. השאלה שלי בעצם מה שאני בא לומר כשהוא אמר 

את התשובה הזאת, כשהוא אמר כבר התחלנו לבנות וכבר התחיל ואתה כנראה 

, חצי שנה לפני 2018נחת אבן הפינה של הבית כנסת הייתה במרץ לא היית, ה

 מועד הבחירות הקודם. 

היה טקס מאוד יפה, השתתפו ראש העיר, רבנים, חברי מועצה, גזרו סרט,  

אין אבן פינה ואין בית כנסת. כנראה  2021הניחו אבן פינה. היום אנחנו ביוני 

 אבל נכון להיום אין בית כנסת. שאת האבן פינה גרסו במגרסה של גבעת אלונים,

אלף שקל לבית כנסת,  600עכשיו אני שואל לפני פחות משנה כבר אישרנו  

שהבנתי שיש איזשהו מבנה שבונים אותו והיום אנחנו מתבקשים לאשר עוד 

אלף שקל לבית כנסת ובית כנסת עדיין לא התקדם ואין בית כנסת בגבעת  350

גם ראש העיר לא מדייק בדברים שלו ושוב אלונים. השאלה שלי מה קורה פה. 

אני אומר חבל שהוא לא פה להגן על הדברים שלו, אבל כשהוא אמר התחלנו, 

אולי לא היית שותף להנחת אבן פינה לפני שנה, אז הוא טעה. הוא טעה כי זה 

לא היה לפני שנה, כשהוא אמר את זה זה היה לפני שנתיים וחצי, זה היה 

 . שנתיים וחצי לפני כן
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אז גם התשובה שלו הייתה יכולה להוציא אותי כאילו אני לא מבין ולא יודע ולא,  

 וזה שהוא השתמש בזכות הדיבור שלו כדי להגיד דברים לא נכונים ולא מדויקים. 

אלף שקל בית  950-והדבר השני הוא למה אין עדיין בית כנסת בגבעת אלונים וב 

שקל. הפערים והקפיצות הם פשוט  אלף 600-כנסת שלפני פחות משנה היינו ב

 בלתי פרופורציונליים. 

 אתה רוצה להתייחס, ציון? ר:”א. מייזלס, יו

כן. אם זכרוני, אני אתחיל דווקא ממה שהוא סיים. אם זכרוני אינו מטעה אותי,  צ. אסולין:

לא מזמן עשינו ועדת מכרזים על מבנה יביל לבית כנסת. ואני זוכר שזה עלה 

היה לפני כמה חודשים מכרז בעניין הזה, ניגשו כמה אנשים ואני בישיבה וזה 

 מאמין שזה יהיה בקרוב מאוד.

דבר שאני רוצה לציין אותו ואמנם ראש העיר לא נמצא, אבל זה שהוא משיג  

מיליוני שקלים ממינהל מקרקעי ישראל וממפעל הפיס ולא קרנות הרשות אז אני 

כבוד ושימשיך להביא כספים לעיר. מבקש להגיד בשמי ובשם הסיעה שלי כל ה

 תודה רבה.

 אני מבקש לדעת מתי יתחילו לבנות את הבית כנסת בגבעת אלונים. א. וייסנשטרן:

שני דברים בעניין בית הכנסת. אחד, בית הכנסת שהצגנו לראש העיר זה מבנה  ב. חזן:

א יביל, מה שהוא ראה שהתחילו לבנות אכן התחילו לבנות כי זה מבנה יביל של

 בונים אותו פה, בונים אותו בחצר המפעל ומובילים אותו לפה. 

כשהוא ראה את המבנה הוא אמר למרות שזה זמני זה לא מתאים לגבעת  

אלונים. צריך להגיד לו תודה רבה על זה שהוא מביא מבנה ששיפר אותו, מחפה 

אותו באבן שיתאים לכל הפיתוח בגבעת אלונים. והתוספת שאנחנו מעדכנים 

ום היא לטובת הביסוס שזה דורש כלונסאות ודורש פיתוח מסביב כדי שזה הי

ייראה יפה ולא איזשהו צריף או קרוון שלא מתאים לגבעת אלונים. זו הסיבה 

 לעיכוב וזו הסיבה לכך שאנחנו מוסיפים את התקציב.

 מי בעד? ר:”א. מייזלס, יו
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הוא ישלח לנו את התוכנית  לגבי מתי, ההערכה של הזכיין שבשבועיים הקרובים ב. חזן:

 הסופית, ראש העיר יאשר אותה ומיד אחרי זה יתחילו בניה. 

 מי בעד? מי נגד? מי נמנע?  ר:”א. מייזלס, יו

 אריה, אני ביקשתי את הזכות לנאום.  ה. רובין שלם:

 אני נותן לך רשות. בבקשה.  ר:”א. מייזלס, יו

 תודה.  עכשיו? ה. רובין שלם:

 שלוש דקות. :ר”א. מייזלס, יו

 פחות אפילו.  ה. רובין שלם:

 בבקשה. ר:”א. מייזלס, יו

תודה. האמת שמאוד כואב לי שראש העיר לא נמצא פה, כואב לי כי רציתי שהוא  ה. רובין שלם:

יראה את הכאב של הבנות בחוץ. רציתי לדבר בעצם על הקייטנות ועל 

 הצהרונים. 

ת בשוק ואם עטרה רוצה אני אשמח אני אמרתי קודם אני באמת בשוק, אני באמ 

להראות לך את הנתונים שהם הראו לי, גם באשדוד, גם בעכו מחירים מדהימים. 

 למה שם כן וכאן לא? אנחנו הקריה הראשונה. 

אנחנו אומרים שאנחנו הקריה הראשונה, לא צריכים להיות הראשונה במחירים,  

אתא. בואו נהיה הקריה הן רושמות פה אנחנו רוצות להיות גאות לגור בקרית 

 הראשונה באיכות ולא הראשונים במחירים.

אז אני באמת חושבת שהן באו והעלו פה דברים שהם חשובים, את המחירים,  

את האיכות, את הפעילויות, את סבסוד הצהרונים, את ההעשרה שזה יהיה גם 

איכותי, פעילויות קהילתיות, שעות סיפור איכותיות. זה דברים שהם באמת 

באמת בסיסיים, זה דברים שהם לא, זה קורה סביב וכואב לי שהוא לא נמצא פה 

 לשמוע אותן.
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אני מאוד מקווה שהמסר שהיה כאן יעבור אליו והוא יבין את הקושי של  

התושבים שהם לא יכולים שעוד מיסוי ועוד מיסוי ועוד מיסוי יתגלגל אליהם. 

 תודה רבה.

 כואב שאת מדברת כאילו שאת לא יודעת את האמת.  אני רוצה לענות. לי ע. ברגר מירב:

 אני בן אדם שקוף, ה. רובין שלם:

 תני לי לסיים. אני הקשבתי לך. ע. ברגר מירב:

 וכנה. ה. רובין שלם:

 אני הקשבתי לך, עכשיו תתני לי. ע. ברגר מירב:

 בשמחה. ה. רובין שלם:

 אנחנו סבסדנו גם את המחזור הראשון וגם את המחזור השני.  ע. ברגר מירב:

 )צעקות מחוץ לישיבה במגפון(

 זה מצחיק אותך אבל זה נורא כואב לי מה שאת אומרת.  ע. ברגר מירב:

 זה כואב לשמוע. כואב לשמוע אותן.  ה. רובין שלם:

 זאת הצגה. ע. ברגר מירב:

 מה הצגה? זה החיים שלהן. ה. רובין שלם:

 תני לי להראות לך בבקשה, ברגר מירב:ע. 

 זה החיים שלהן, זה לא הצגה. זה הכאב שלהן.  ה. רובין שלם:

 כנראה שאת לא רוצה לשמוע אז אני אפסיק בשלב הזה. ע. ברגר מירב:

אני מבקש להפסיק. זהו. אני רוצה רק להעיר, מחירי הקייטנות בקרית אתא הם  ר:”א. מייזלס, יו

 כל. שווים לכל נפש קודם

 )צעקות מחוץ לישיבה במגפון(
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 טוב חברים, הישיבה נעולה.  ר:”א. מייזלס, יו

 

 סוף הישיבה

 

 


